

# **CAPTAIN(N) R.B. CREIGHTON, CD**

**COMMANDER CANADIAN MATERIEL SUPPORT  
GROUP**



Capt(N) Bruce Creighton, a native of Sussex, New Brunswick, enrolled in the Canadian Armed Forces on 21 June 1990. He graduated from CMR de St Jean sur Richelieu in 1995 with a Bachelor's degree in Administration.

Over the course of his career, Capt(N) Creighton has served in HMC Ships ALGONQUIN, HURON, and VANCOUVER.

In October 2001, he deployed as the Logistics Officer in VANCOUVER on Op APOLLO ROTO 0.

He has held various staff positions at CFB Esquimalt, Maritime Forces Pacific HQ, J4 Mat/DG Log, CANOSCOM HQ, RCN Staff, DG Military Careers and CJOC.

He completed the Joint Command and Staff Program at the Canadian Forces College in 2012 where he also obtained a Master's Degree in Defence Studies.

From 2013 to 2015, he was the Commanding Officer of 3 Canadian Support Unit in Montreal.

He was promoted to his current rank in 2016 and was appointed as CJOC J8/Comptroller. In May of 2018, he was appointed as the Royal Canadian Navy's Director of Naval Logistics. In November of 2020, he assumed his current post as Commander of the Canadian Materiel Support Group. He completed the National Security Program in June 2021.

Capt(N) Creighton and his wife reside in Ottawa with their two children.

# **CAPITAINE DE VAISSEAU R.B. CREIGHTON, CD**

**COMMANDANT DU GROUPE DE SOUTIEN EN  
MATÉRIEL DU CANADA**



Le Capv Bruce Creighton, natif du Sussex, Nouveau-Brunswick, s'est enrôlé dans les FAC le 21 juin 1990. Il a gradué du CMR de St-Jean sur Richelieu en 1995 avec un baccalauréat en administration.

Pendant sa carrière, il a servi à bord des Navires CSM ALGONQUIN, HURON et VANCOUVER.

En octobre 2001, il a déployé en tant qu'officier de la logistique pour Op APOLLO comme membre d'équipage du VANCOUVER.

Il a aussi occupé plusieurs positions d'état majeure au sien du BFC Esquimalt, QG du Forces Maritime du Pacifique, J4 Mat/DG Log, QG du COMSOCAN, CEM MRC, DG Carrières Militaire et QG du COIC.

Il a complété le Programme de Commandement et d'État Majeure Interarmées au sein du Collège des Forces Canadien ou il a aussi obtenu un maitrise dans les études de la défense en 2012.

Entre 2013 et 2015 il a servi comme commandant du 3eme Unité de Soutien du Canada à Montréal.

Il a été promu à Capv en 2016 et a été désigné comme Contrôleur/J8 du COIC. Il a été désigné comme Directeur de la logistique de la Marine Royale Canadienne en mai 2018. En novembre 2020 il a assumé la poste du commandant de la Groupe de Soutien en Matériel du Canada. Il a complété le Programme de Sécurité Nationale en juin 2022.

Le Capv Creighton et son épouse réside à Ottawa avec leurs deux enfants.